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Številka:  031-0005/2023-18 

Datum:  23.05.2025 

 

 

VAŠKI ODBOR DOLSKO 

DOL PRI LJUBLJANI  18 

1262 DOL PRI LJUBLJANI 

 

 

Zadeva: Odgovori na zapisnik 5. redne seje VO Dolsko, Vinje, Osredke, Kamnica, Petelinje, z dne 

10.4.2025 

 

Spoštovani! 

 

V nadaljevanju vam podajamo odgovore na zapisnik 5. redne seje VO Dolsko, Vinje, Osredke, Kamnica, 

Petelinje, z dne 10.4.2025: 

 

AD-1 

Gost Marko Cimerman je bil prisoten, da predstavi svojo težavo z iztekanjem fekalne vode. Medobčinski 

inšpektor mu je naložil globo 1.000 € in rok za sanacijo 40 dni. Obrnil se je na občino, pa mu ni podala 

možne rešitve kako naj uredi, da odvečna fekalna in meteorna voda ne izteka v cestni jarek občinske 

ceste. Zaradi nepropustnosti tal le te ne more odvajati v podtalnico. Marko je pripravljen investirati v 

MKČN, vendar mu je projektant predlagal naj se pogovori z občino kamo lahko spelje odvečno fekalno 

in meteorno vodo. Meteorna voda ni problem samo iz njegove parcele, ampak problem tudi s strani 

občine, ker le ta voda večinoma priteče iz hriba. 

Sklep 1/1:  

. Predlagamo, da se Marko ponovno sestane s predstavniki občine, da poskušajo rešiti nastali problem. 

. Občina naj Markotu skuša podaljšati rok plačila kazni saj menimo, da je prekratek 

. Sestanek naj bo urgenten v roku 10 dni ali prej. 

 

Odgovor:  

Gospod Marko Cimerman je bil z dopisom pozvan in povabljen na sestanek na Občini. Pozivu se ni 

odzval, ampak je kontaktiral Vaški odbor. Na Občini smo pripravljeni pristopiti k obojestranskemu 

urejanju problematike, zato je g. Cimerman še vedno vabljen na sestanek.  

 

AD-2 

 

Sklep 2/1: 

. Predstavnika občine prosimo, da so na zapisnik in predloge občanov v odgovorih najprej zapisano 

vprašanje in nato odgovor. 

. Zadeva bo bolj razločna za občane kateri predlog se obravnava. 

 

Odgovor: 

Občinska uprava bo odgovore pripravljala na način kot predlagate, se pravi, da bo najprej napisano 

vprašanje iz zapisnika in nato odgovor občine.  

OBČINA DOL PRI LJUBLJANI  

OBČINSKI URAD 

Dol pri Ljubljani 18, 1262 Dol pri Ljubljani 

  01/ 53 03 240 

  obcina@dol.si  
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AD-3  

 

1. Na cesti od Mercatorja pa do cerkve svete Agate bi bilo potrebno odstraniti suha drevesa, 

saj le ta s svojimi vejami ogrožajo varnost. Lahko bi se postavil tudi kakšen koš za pasje 

iztrebke. 

 

Odgovor: 

Izveden bo pregled dreves in poziv gozdarju ZGS, naj izda odločbo sanitarne sečnje vsakokratnemu 

lastniku gozda.  

Želja po postavitvi dodatnih košev za pasje iztrebke prihaja iz številnih naselij naše občine. Zavedati se 

je treba, da mora v prvi vrsti lastnik psa sam poskrbeti za pravilno odlaganje pasjih iztrebkov, torej jih 

mora odnesti v obstoječe zabojnike. Občina praviloma postavlja koše v urbanih območjih v okolici 

zelenih površin, otroških igrišč, parkov ipd. V okviru obstoječih zaposlenih delavcev režijskega obrata 

dodatno praznanje košev za pasje iztrebke po celotni občini ni mogoče.  

 

2. Ob telovadnici ali šolskem igrišču bi se lahko postavile betonske mize za namizni tenis. 

Otroci bi bili bolj motivirani za zunanjo igro. Loparje in mrežo si prinesejo sami. 

 

Odgovor: 

V proračunu za leto 2025 ta investicija ni predvidena. Upravitelj šolskega igrišča in okolice šole je OŠ 

Janka Modra Dol pri Ljubljani. Vodstvu javnega zavoda smo posredovali vaš predlog. V letošnjem letu 

se bo rekonstruiralo šolsko igrišče, zato bi moralo vodstvo šole vaš predlog smiselno umestiti v prostor, 

če smatrajo da je predlog ustrezen. Lahko pa se ta projekt predlaga v okviru participativnega proračuna, 

če bo takšna volja občanov.  

 

3. Poleg tega predlagamo, da se montirajo kamere na OŠ Dolsko, ki pokrivajo igrišče in 

požarne stopnice pri parkirišču. Vsako leto se ob toplejših mesecih zbira na teh lokacijah 

ob večerih gruča glasnih mladostnikov, ki absorbirajo različne substance in povzročajo 

nočni hrup in vandalizem. 

 

Odgovor: 

O predlogu nakupa kamer smo obvestili vodstvo šole ter jih prosili naj problematiko preučijo ter 

predlagajo morebitne lokacije za postavitev kamer. 

 

4. Potrebna bi bila zamenjava košarkarske table na šolskem igrišču. 

 

Odgovor: 

Poleti 2025 je načrtovana celovita obnova šolskega igrišča v Dolskem, v sklopu katerega se bo 

zamenjala tudi košarkarska tabla.  

 

5. Predlog montaže cestnega ogledala za večjo preglednost. 

 

Odgovor: 

Iz priložene slike ni razvidno, kje naj bi se ogledalo montiralo. Občina sicer montira ogledala le na 

lokacijah za boljši pregled in varnost na javnih cestah in ne privatnih dostopih. Je pa preglednost ceste 

najpogosteje ogrožena zaradi neupoštevanja določil Odloku o občinskih cestah (postavljati ograje, 

zasaditi živo mejo, drevje) s strani občanov. Prosimo vas, da nam posredujete bolj natančno lokacijo. 

 

 

6. Ureditev cestišča. Stanje na cestišču: na eni strani brežina, na drugi odvodni kanal, voda 

pa teče po samem cestišču. 

 

Odgovor: 

Prosimo za posredovanje točne lokacije, saj le-ta iz slike ni razvidna.  
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AD-4 

 

1. V Kamnici bomo dobili kar nekaj novih stanovalcev, saj se gradita dve novi soseski. Kako 

bo to vplivalo na zmogljivosti v vrtcu in šoli v Dolskem? Se bo šolo in vrtec dogradilo? 

 

Odgovor: 

Večjega pritiska na vpis v vrtec in šolo ne pričakujemo. Pri prvi novi soseski gre za varovana stanovanja, 

torej bodo novi stanovalci večinoma starejša populacija. Pri soseski »Naselje Dolsko« pa se bodo hiše 

gradile sukcesivno, zato bo priseljevanje v občino postopno. Prav tako zaradi visokih cen teh 

nepremičnin ni pričakovati veliko mladih družin.  

Občina ima v dolgoročnem načrtu telovadnico POŠ Dolsko preurediti v 2 učilnici in 2 igralnici. Pred 

tem pa bo potrebno zgraditi novo telovadnico, ki bo nadomestila obstoječo.  

 

2. Zakaj luč javne razsvetljave v Vinjah še ne sveti? Pod Vinje 37b. 

 

Odgovor: 

Luč javne razsvetljave še ne sveti, zaradi usklajevanja med Javno razsvetljavo Ljubljana in Elektro 

Ljubljana. Zadeva naj bi bila po zagotovilih Elektra Ljubljane izvedena najkasneje do konca maja.  

 

 

 

3. Zakaj koncesionar udarne jame samo nasuje (s kupčkom) in jih potapka z lopato, da ob 

naslednjem dežju jama postane še večja? Zakaj se tolerira takšno prakso? 

 

Odgovor:  

Pogodbenik za vzdrževanje zasilno uredi cesto, zato, da ne pride do večjih poškodb. V celovitem 

urejanju cestišča, so potem postopki izvedeni po standardih.  

 

 

4. V odgovorih na vprašanja VO Dolsko je bilo rečeno, da se bo cesta med hišo Vinje 124 in 

Vinje 36 še v letu 2024 popravljena, pa še vedno ni (mulda, ki teče na njivo). 

 

Odgovor:  

Zadeva bo urejena v terminu med 25.5. in 25.6., ko je predvidena sanacija več cestnih odsekov po 

občini, v sklopu katerih so predvidena tudi asfalterska dela. 

 

 

5. Glede predlog montaže ogledala je bilo zapisano, da bo predlog preučen. Kakšni so 

zaključki? 

 

Odgovor: 

Prosimo za pojasnilo ali gre za enak predlog kot je naveden v točki AD3/5?  

 

6. Na Murovici bi bilo potrebno posekati veje in drevesa, da bi se odprl lep pogled na naše 

kraje, ker se sedaj bolj malo vidi. Pa morda tudi kako ptičjo hišico. Zelo lepo je urejena 

pohodniška točka na Ajdovščini. 

 

Odgovor: 

Zemljišče, kjer se nahaja vrh Murovice ni v lasti občine Dol pri Ljubljani, zato nimamo pristojnosti za 

urejanje pohodniške točke. Občina ne more in ne sme urejati in s tem obogatiti zemljišča v privatni 

lasti. Vašo predlog bomo posredovali lastniku zemljišča.  

 

 

 



4 

 

7. Na ovinku od Vinka Vodeta, na makadamski cesti bo zopet potrebna sanacija lukenj. 

 

Odgovor:  

Sanacija lukenj je naročena vzdrževalcu občinskih cest.  

 

 

8. Prebivalci Osredk 9A in 10 predlagajo in dovoljujejo postavitev cestnega ogledala, cestne 

ovire ( grbine ) in omejitev hitrosti na 30 km/h. ( priloga ) 

 

Odgovor: 

Predlog bo obravnaval SPV na eni od prihodnjih sej.  

 

 

Pripravil: mag. Rok Prevc, 

JAKLIČ SARA direktor občinske uprave 

  
 


